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رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز تاکید کرد؛

ضرورت اهتمام مدیران فرهنگی بر رفع مشکلات دانشجویان

رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز با تاکید بر لزوم اهتمام مدیران فرهنگی و دانشجویی برای رفع مشکلات دانشجویان

گفت: ارتباطات مدیران و نمایندگان دانشجویی می تواند به رفع مشکلات کمک کند.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تبریز، دکتر بهمن نقی پور در نشستی که روز یکشنبه بیست و هفتم فروردین ماه در مجتمع فرهنگی امید با جمع دبیران کانون های دانشجویی و

اعضای شورای مرکزی کانون های فرهنگی و انجمن های علمی برگزار شد، ضمن آرزوی قبولی طاعات و عبادات در ماه مبارک رمضان اظهار کرد: تمامی مشکلات مطرح شده تا نشست بعدی باید از

طرف مدیران مربوطه به جد مورد پیگیری قرار گیرد.

رئیس دانشگاه در گفت و گویی صمیمی با دانشجویان، ضمن آرزوی قبولی طاعات و عبادات در این ماه مبارک رمضان، تمام مشکلات و مسائل مطرح شده از سوی دبیران کانون های دانشجویی را

یادداشت کرده، دستور رسیدگی آنها را به مدیران مربوطه صادر کرد. رییس دانشگاه در جمع بندی جلسه اعلام کرد: تمامی مسایل و موارد طرح شده در این جلسه تا برنامه و نشست بعدی باید از

طرف مسئولان فرهنگی و دانشجویی دانشگاه رفع شود.

در ادامه جلسه، دکتر علی عابد الهی، معاون فرهنگی و دانشجویی دانشگاه، در سخنانی به بیان اهمیت نهاد های دانشجویی پرداخته و بر ضرورت حمایت از مجموعه های دانشجویی برای پیشبرد

برنامه های فرهنگی دانشگاه تاکید کرد. وی در نهایت خواستار افزایش تعداد اردوهای فرهنگی در دانشگاه شد.

دکتر مهدی پروین زاده، مدیر امور فرهنگی دانشگاه، نیز در این مرسم، با اشاره به برنامه هایی برای پرشور تر کردن فضای نهاد های دانشجویی، خاطر نشان کرد: در آینده سعی خواهیم کرد با همکاری

مدیریت تربیت بدنی دانشگاه، تمامی مسابقات و رویداد های ورزشی، به همراه برنامه و پیوست های فرهنگی برگزار شود.

در این نشست صمیمی مرتضی عبدی و علیرضا خوش بیان، نماینده دبیران کانون های دانشجویی دانشگاه، ضمن تشکر از توجه به مشکلات مطرح شده در جلسه پیشین، به نمایندگی از دبیران

کانون های دانشجویی، درخواست های احصا شده این کانون ها را مطرح کرده و با بیان مشکلات و راهکارها، خواستار توجه جدی به مسائل کانون های دانشجویی شدند.

همچنین نازنین فرشباف و مهدی غفاری به عنوان نماینده دبیران انجمن های علمی دانشجویی، با بیان مشکلات موجود و راهکارهایی برای حل این مشکلات، خواستار توجه جدی به مسائل انجمن

های علمی دانشجویی شدند.

این جلسه با ارائه گزارش عملکرد چند ماهه انجمن های علمی ادامه یافته و نماینده دبیران نهادهای دانشجویی به برنامه های آتی و نیازهای نهادهای خود اشاره کردند.

گفتنی است: این نشست در کنار مراسم افطاری با حضور دکتر بهمن نقی پور، رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز، دکتر علی عابد الهی، معاون فرهنگی و دانشجویی دانشگاه، دکتر مهدی پروین زاده،

مدیر امور فرهنگی دانشگاه، دکتر مریم اکبری، مدیر تربیت بدنی دانشگاه و تعدادی از دبیران کانون های دانشجویی، اعضای شورای مرکزی کانون های فرهنگی و انجمن های علمی دانشگاه انجام

گرفت
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